
 
 
 
ASSUMPTE: BOTES D’HIVERN I ESTIU 
 
 
Mitjançant el present li faig avinent una queixa que ens està arribant de bona part 
del territori; 
 
D’un temps ençà, se’ns lliuren unes botes d’hivern que son millors pel fred que les 
que teníem abans. El que no és adequat, és que a l’estiu anem amb aquestes 
botes de campanya, que son botes d’hivern i no d’estiu 
 
Sembla que hi ha companys/es que han sol·licitat la reposició d’aquestes botes 
especificant que les volien d’estiu (com les anteriors), ja que treballant a altes 
temperatures és insuportable la calor que es passa.  La resposta que han rebut 
per part del departament encarregat del subministrament, ha estat que ja no es 
disposa d’aquestes botes d’estiu i que és el nou model el que es lliura ara. 

En el seu dia es va aconseguir que no es passés tant fred amb aquest canvi de 
botes, però comprendrà que a l’estiu no es pot treballar amb aquestes condicions. 

No li demano que es donin 2 jocs de botes (estiu i hivern) i que s’incrementi així el 
pressupost en vestuari, però si, que es lliurin les que en cada cas demani 
l’interessat atenent a la seva demanda 

És per això, que l’insto a que doni les instruccions necessàries per esmenar 
aquest greuge i es lliurin  tant botes d’estiu com d’hivern 
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